
Rada Miasta Wfocfawek

XXI Sesja w dniu 30 marca 2020r.

Obrady rozpoczqto 30 marca 2O20 o godz.

dnia.

W posiedzeniu wziqto udziat 22 czfonk6w.

Obecni:

1. JaeeleE+*awe

2. Janusz Dqbczyriski

3. Mariola Gawtowska

4. Andrzej Gotqbieski

5. Krzysztof Grzqdziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Dari+ts,zJawer+ki

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

1.2. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian tuczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arl<edjss++iasee{<i

Protok6l nr 2Ll202O

10:00, a zakoficzono o godz. L4:4O tego samego



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepafska

20. Mafgorzata Szymariska

21. DanielTobjasz

22. Stanistaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6fkowski

25. Piotr Zwoli6ski

1. Sprawy organizacyjne:

aI otwarcie obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanisfaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXI sesji Rady

Miasta Wtoclawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w

Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej Pani

Barbary Moraczewskiej, Skarbnik Miasta Pani Honoraty Baranowskiej, zebranych na sali

urzqdnik6w oraz radnych uczestniczqcych w obradach. Pan Przewodniczqcy zwr6cit siq do

radnych z pro5bq, aby w zwiqzku z pandemiq koronawirusa przeprowadzii obrady w spos6b

zgodny z prawem, ale przy zachowaniu du2ej odpowiedzialno6ci, sprawnoSci, wyrozumiatoici

w stosunku do siebie przez ka2dego z obecnych na tej sali.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listq obecnofci 22 radnych, a

zatem obrady sesyjne w dniu 30 marca br. sq prawomocne,

Przewodniczqcy Rady Miasta Stanistaw Wawrzonkoski poprosit o uczczenie chwilq ciszy

pamiqci zmarlego, wielu kadencji, Radnego Dariusza Jaworskiego.

Lista obecno6ci radnych podczas obrad XXI sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokofu.

c) przyjqcie protokolu z obrad XXI sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byf do wglqdu protok6l z obrad XX sesji

Rady Miasta Wtoclawek Vlll kadencji, kt6ra odbyla siq w dniu 03 marca 2020 roku, z kt6rym
radni mogli siq zapoznai i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i

uzupetnieri.



d) zmiany do porzqdku obrad XXI sesji.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,i2zgodnie z 5 53 Statutu Miasta Wloctawek, w

zwiqzku z wycofaniem przez Prezydenta Miasta punktu dotyczqcego informacji z dzialalno6ci

miasta w okresie miqdzysesyjnym, wprowadzil zmiany do porzqdku obrad. Ponadto

Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do radnych o zglaszanie propozycji ewentualnych

zmian do porzqdku obrad.

W dvskusii wzieli udziaf:

- radny Janusz Dqbczyfiski

Wobec braku innych zgtoszef do udzialu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta rozpoczql

procedurq glosowania zaproponowanych zmian.

Glosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt. 3 o uchwatq w sprawie stanowiska w
przedmiocie przeprowadzenia wybor6w na Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w stanie

epidemii koronawirusem w Polsce.

Wvniki efosowania

ZA: t4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA. (L4\

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Elibieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel

Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECTW (7)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GIOSU (1)

Matgorzata Szymaf ska

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
wyniku przeprowadzonego glosowania zgfoszony wniosek uzyskat akceptacjq Rady Miasta



Wtoctawek, a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

3 o wskazanq uchwaiq.

Glosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt. 8 o uchwalq w sprawie okreSlenia sezonu

kqpielowego oraz wykazu kqpielisk na terenie Gminy Miasto Wloctawek w roku 2020.

Wvniki gtosowania

ZA 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (22)

Janusz Dqbczy6ski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,

Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwolifiski

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoflczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
wyniku przeprowadzonego gtosowania zgtoszony wniosek uzyskal akceptacjq Rady Miasta

Wtoctawek a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

8 o wskazanq uchwatq.

Glosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt.14 o uchwalq zmieniajqca uchwafq w sprawie

ustalenia oplat za pobfi dziecka w Miejskim Zespole Ztobk6w we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:2I, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (zLl

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda



Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski,

Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (L)

Malgorzata Szymaiska

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

wyniku przeprowadzonego glosowania zgtoszony wniosek uzyskal akceptacjq Rady Miasta

Wloctawek, a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

14 o wskazanq uchwatq.

Gfosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt. 20 o uchwafq w sprawie stanowiska w
przedmiocie przebiegu planowanej infrastruktury drogowej oraz kolejowej w ramach

Strategicznego Studium Lokalizacyjnego lnwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego.

Wvniki elosowania

ZA !5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1s)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepa6ska, Daniel Tobjasz, Stanisf aw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECTW (6)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Goiqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GI"OSU (1)

Matgorzata Szymarlska

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki



Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

wyniku przeprowadzonego glosowania zgtoszony wniosek uzyskaf akceptacjq Rady Miasta

Wfoctawek, a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

20 o wskazanq uchwalq.

Glosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt. 21 o uchwatq w sprawie zasiqgniqcia od

Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na tawnik6w do Sqdu

Okrqgowego we Wlocfawku, zgfoszonych w wyborach uzupelniajqcych.

Wvniki slosowania

7A:27, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA(zLl

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Goiqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,

Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (1)

Matgorzata Szymafiska

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
wyniku przeprowadzonego gfosowania zgfoszony wniosek uzyskat akceptacjq Rady Miasta

Wfocfawek, a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

21 o wskazanq uchwafq.

Gfosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt. 22 o uchwalq w sprawie powotania Zespoiu ds.

opiniowania kandydat6w na tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wfoclawku na kadencjq

2020-2023, zgtoszo nych w wybo rach uzu peln iaj qcych.

Wvniki glosowania

7A:2t, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI:3



Wvniki imienne:

7A (2L\

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski,

Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GrOSU (1)

Matgorzata Szymariska

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

wyniku przeprowadzonego gtosowania zgtoszony wniosek uzyskaf akceptacjq Rady Miasta

Wloclawek, a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

22 o wskazanq uchwaiq.

Glosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji w pkt.23 o uchwafq w sprawie przekazania skargi.

Wvniki elosowania

7A:22, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA(22]'

Janusz DQbczyiski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
wyniku przeprowadzonego glosowania zgtoszony wniosek uzyskal akceptacjq Rady Miasta



Wfocfawek, a zatem porzqdek obrad XXI sesji Rady Miasta zostanie rozszerzony w punkcie nr

23 o wskazanq uchwalq.

Gfosowano w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXI sesji o uchwafq zmieniajqcq uchwalq w sprawie wyboru

metody ustalenia optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki

takiej optaty.

Wvniki sfosowania

7A:7, PRZECIW: L5, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (7)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

PRZECTW (15)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska, Matgorzata

Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski,

Piotr Zwoli6ski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zako6czeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala nie zostafa podjqta przez Radq Miasta i

nie zostanie wprowadzona do porzqdku obrad XXI sesji Rady Miasta.

Innych zmian do porzqdku obrad XXI sesji Rady Miasta nie zgloszono.

Ad.2

Uchwala w sprawie wystqpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnqtrznych i

Administracji o dokonanie zmiany granic administracyjnych Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu projektu uchwafy dokonata Pani lzabela

Ksiq2a k Kierown i k Referatu Zagospodarowan ia Przestrzennego.

Nastqpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.



Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwafy rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Zbigniew Lewandowski

- radny Janusz Dqbczyfski

-Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

- radny Janusz Dqbczydski (Ad Vocem)

- Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego lzabela Ksiq2ak

- radny Piotr Kowal

- radny Janusz Dqbczyfiski

Wobec wyczerpania zgtoszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie procedowanq uchwatq.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wystqpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnqtrznych i

Administracji o dokonanie zmiany granic administracyjnych Miasta Wtoclawek.

Wvniki gfosowania

7A:?2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ:0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA(22]'

Janusz Debczyfski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna

Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupaio, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Mafgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz,

Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski



NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu,

Ad.3

Uchwafa w sprawie stanowiska w przedmiocie przeprowadzenia wybor6w na Prezydenta

Rzeczypospolitej eolskiej w stanie epidemii koronawirusem w Polsce.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwafy dokonat Prezydent Marek Wojtkowski,

kt6ry poinformowal, 2e w tej nadzwyczajnej sytuacji zwiqzanej z epidemiq koronawirusa

Urzqd Miasta realizuje swoje wszystkie zadania w ograniczonych warunkach, poniewa2 czqSi

skladu osobowego Urzqdu Miasta pracuje w spos6b zdalny bqdi przebywa na urlopach

opiekuiczych, wypoczynkowych albo zwolnieniach lekarskich. Odnoszqc siq jednak do
przedmiotowego projektu uchwaty Pan Prezydent przedstawil najwa2niejsze informacje

dotyczqce iloici os6b zaka2onych, os6b przebywajqcych na kwarantannie w Polsce i

wojew6dztwie kujawsko-pomorskim. Pan Prezydent stwierdzil,2e Polska jest na poczqtku

drogi tej epidemii, a wszelkie przewidywania epidemiolog6w, r6wnie2 przewidywania

matematyk6w, pokazujE, 2e w tej chwili przyrost os6b zaka2onych jest zbli2ony do Wtoch na

poczqtku epidemii, a jest wy2szy ni2 w Hiszpanii. Podkre6lit, 2e niekt6rzy przewidujq, i2 w
okolicach poczqtku maja w Polsce mo2e byi 38 tys. os6b zaka2onych i kilka tysiqcy os6b

zmarlych. Dlatego postanowif przedto2yi takq uchwatq pod obrady Rady Miasta, bo ma

6wiadomo6i, 2e ze wzglqd6w spotecznych, organizacyjnych, zdrowotnych, a przede

wszystkim etycznych, wybory 10 maja br. nie powinny zostai przeprowadzone. W dalszej

czqSci wypowiedzi Pan Prezydent wyja6nil, jak trudne do zorganizowania byiyby w obecnej

sytuacji wybory. Tlumaczyt, 2e ogromnym zagro2eniem bytoby dopelnienie procedur

zglaszania czfonk6w do 68 obwodowych komisji wyborczych oraz ich przeszkolenie, ponad

600 os6b. Dotyczy to r6wnie2 13 kierowc6w oraz 26 stra2nik6w miejskich i policjantow,

kt6rzy powinni byi zaanga2owani w rozwo2enie kart do gfosowania. Dodatkowym

problemem byloby samo zorganizowanie i otwarcie 10 maja lokali wyborczych, kt6re w
zdecydowanej wiqkszoSci mieszczq siq w szkofach, a obecnie sq zamkniqte. Pan Prezydent

podkre6lif, 2e nie widzi 2adnych mo2liwoSci, 2eby zapewnii tym ludziom bezpieczeistwo,

dlatego przedfo2yt ten projekt uchwaly, bo potrzebna jest odpowiedzialnoSi, kt6rej Pan

Prezydent siq nie boi, bo ma 6wiadomo6i konsekwencji, kt6re mo2e ponie6i. Zapowiedzial,

2e jako organ samorzqdu terytorialnego tych wybor6w nie przygotuje, mimo wprowadzenia

komisarza wyborczego, czy oskar2enia o niedopetnienie obowiqzk6w. PodkreSlif, 2e zdrowie,

a przede wszystkim iycie ludzkie jest dla Niego wartodciq nadrzqdnq, dlatego nie podpisze

Tarzqdzenia o przygotowaniu wybor6w we Wloclawku i zachqcat radnych do poparcia tej
uchwafy dla wsp6lnego dobra i dobra mieszkaric6w, kt6rzy wybrali Pana Prezydenta i

Radnych.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisii staiei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Wiceprzewodniczqca Komisji

radna Mariola Gawfowska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww, zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Mariola Gawtowska

- radny Zbigniew Lewandowski

- radny Janusz Dqbczyriski

- radny Krzysztof Kowalski

- radny Piotr Kowal

- radna Agnieszka Jura - Walczak

- radny Jaroslaw Hupalo

- Janusz Dqbczyf ski (Ad Vocem)

- radny Andrzej Gotqbieski

- Krzysztof Grzqdziel

- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

- radny Krystian tuczak

- Krzysztof Grzqdziel (Ad Vocem)

- radny Stanisfaw Krzemieniewski (Ad Vocem)

- radna Katarzyna Zarqbska

- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

- radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)

- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

- radny Piotr Kowal (Ad Vocem)
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Wobec wyczerpania zgloszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gfosowanie procedowanq uchwafq.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stanowiska w przedmiocie przeprowadzenia wybor6w na Prezydenta

Rzeczypospolitej Polskiej w stanie epidemii koronawirusem w Polsce.

Wvniki gfosowania

7A: L5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1s)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata

Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski,

Piotr Zwoliriski

PRZECTW (7)

Janusz Dqbczyfski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4

Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wlocfawek na 2020

rok.

Ad.5

Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020-2030.

Wprowadzenia do finansowych zagadnief zawartych w projektach uchwal dokonafa Pani

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiajqc iqcznie obydwa punkty dotyczqce zmian
w bud2ecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej.
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Opinie Komisii statei Radv Miasta

Uchwalq zmieniajqcq uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtocfawek na 2020 rok

rozpatrzyta oraz pozpywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.

Opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Tak2e uchwalq zmieniajqcq uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2020-2030 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawifa r6wnie2 Przewodniczqca Komisji radna

Katarzyna Zarqbska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Janusz Dqbczyfiski

- radny Zbigniew Lewandowski

- Skarbnik Miasta Honorata Baranowska

- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska

- radna Ewa Szczepariska

Po wyczerpaniu zgfoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie ww. projekty uchwaf.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 2020

rok.

Wvniki sfosowania

7A: t7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA(L7l

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski
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WSTRZYMUJE SrE (s)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef

Mazierski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz iaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w
rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwafa zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020-2030.

Wvniki gfosowania

ZA: L7 , PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (t7)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (s)

Janusz Dqbczydski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Stanisfaw Krzemieniewski, J6zef

Mazierski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury giosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.6

Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie polqczenia oraz zmiany lokalizacii filii
bibliotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we Wloclawku oraz nadania statutu Miejskiei
Biblioteki Publicznej we Wfoclawku.

Wprowadzenia do ww. projektu uchwaty dokonala Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik

Referatu Kultury i Promocji.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opiniq w

tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Janusz Zi6tkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Krzysztof Kowalski

- Kierownik Referatu Kultury i Promocji Aleksandra Kuli6ska

- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gfosowanie ww. projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie potqczenia oraz zmiany lokalizacji filii
bibliotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we Wioctawku oraz nadania statutu Miejskiej

Biblioteki Publicznej we Wtocfawku.

Wvniki elosowania

ZA: t3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE Sl[: 3, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (13)

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka iura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian tuczak, Wanda
Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Maigorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolit{ski
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PRZECTW (s)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski

WSTRZYMUJE SrE (3)

Krzysztof Grzqdziel, Jarosfaw Hupato, J6zef Mazierski

BRAK GTOSU (1)

Mariola Gawlowska

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7

Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie nadania statutu Teatrowi lmpresaryjnemu we

Wfocfawku.

Wprowadzenia do ww. projektu uchwafy dokonala Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik

Referatu Kultury i Promocji.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozpywnie zaopiniowata Komisja Kultury i Sportu. Opiniq w
tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Janusz Zi6tkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku gfos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie ww.
projekt uchwafy.

Gfosowano w sprawie:

Uchwafy zmieniajqcej uchwatq w sprawie nadania statutu Teatrowi lmpresaryjnemu we

Wtoctawku.

Wvniki gfosowania

ZA: L3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE Sl[: 3, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 3
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Wvniki imienne:

zA (13)

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECTW (5)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski

WSTRZYMUJE SrE (3)

Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw Hupato, J6zef Mazierski

BRAK GrOSU (1)

Mariola Gawfowska

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8

Uchwala w sprawie okre5lenia sezonu kqpielowego oraz wykazu kqpielisk na terenie
Gminy Miasto Wfocfawek w roku 2020.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Pan tukasz Pszcz6tkowski Dyrektor Wydziafu

Sportu iTurystyki.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opiniq w

tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Janusz Zi6lkowski,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gfosowanie ww. projekt uchwaty.
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Glosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie okreSlenia sezonu kqpielowego oraz wykazu kqpielisk na terenie Gminy

Miasto Wtoclawek w roku 2020.

Wvniki elosowania

7A: L8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (18)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw

Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,

Krystian tuczak, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Mafgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (4)

Mariola Gawtowska, Agnieszka Jura - Walczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gtosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9

Uchwafa w sprawie Programu opieki nad zwierzqtami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomno6ci zwierzqt w mie5cie Wloclawek na rok 2O2O wraz z autopoprawkq.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonaf Pan Piotr

Bielicki Dyrektor Wydziafu Gospodarki Komunalnej. WyjaSniajqc tak2e przyczyny

wprowadzenia autopoprawki.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:

- radna Joanna Hofman-Kupisz

Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie

ww. projekt uchwafy.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie Programu opieki nad zwierzqtami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomnoici zwierzqt w mieicie Wtoctawek na rok 2020 wraz z autopoprawkq.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GI"OSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (2ol

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw

Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,
Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepa6ska,

Matgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoli riski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawtowska, Agnieszka Jura - Walczak

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.10

Uchwala w sprawie okreSlenia ,,Lasad udzielania dotacji celowej ze Srodk6w budietu
Gminy Miasto Wfoclawek na dofinansowanie koszt6w zwiqzanych z ochronq powietrza
poprzez redukcjq niskiej emisji zanieczyszczefi na terenie Gminy Miasto Wfoclawek".
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Temat zagadnienia, jak w uzasadnieniu do projektu uchwafy przedstawila Pani Monika

Szudzikowska Dyrektor Wydziatu Srodowiska.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Katarzyna Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku gtos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gtosowanie ww.
projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie okre6lenia ,,lasad udzielania dotacji celowej ze 6rodk6w budietu Gminy

Miasto Wlocfawek na dofinansowanie koszt6w zwiqzanych z ochronq powietrza poprzez

redukcjq niskiej emisji zanieczyszczei na terenie Gminy Miasto Wloclawek".

Wvniki elosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, ERAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20)

Janusz Dqbczyf ski, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw

Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,

Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepa6ska,

Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawiowska, Agnieszka Jura - Walczak

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 11

Uchwafa w sprawie przyjqcia "Raportu z realizacji Programu ochrony Srodowiska przed

halasem dla miasta Wloclawek za lata 2018-2019".

Zagadnienie, jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly przedstawila Pani Monika

Szudzikowska Dyrektor Wydziafu Srodowiska.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. uchwalq.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

rady Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny J6zef Mazierski

- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Wobec braku innych glos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gfosowanie

ww. projekt uchwafy.

Gfosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie przyjqcia "Raportu z realizacji Programu ochrony Srodowiska przed

halasem dla miasta Wioctawek za lata 2018-2019".

Wvniki gfosowania

ZA 2!, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

7A (zLl

Janusz Dqbczyf ski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw

Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, E12bieta

Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski
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BRAK GrOsU (1)

Mariola Gawlowska

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.12

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na realizacje przez Gminq Miasto Wfocfawek projektu

,,Reintegracja spofeczna mieszkafic6w Wfoclawka, w tym w obszarze rewitalizacji"
wsp6ffinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2OL4-2O20, O5. Priorytetowa 9 Solidarne spoleczefistwo,
Dziatania 9.2 Wlqczenie spoleczne, Poddziafanie 9.2.1 Aktywne wfqczenie spofeczne.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Pan Piotr Grudzifiski Dyrektor Miejskiego O5rodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku gtos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod gtosowanie ww.
projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie wyra2enia zgody na realizacjQ przez Gminq Miasto Wlocfawek projektu

,,Reintegracja spoteczna mieszkafic6w Wfocfawka, w tym w obszarze rewitalizacji"
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, 06. Priorytetowa 9 Solidarne spoleczefstwo,
Dzialania 9.2 Wfqczenie spoleczne, Poddzialanie 9.2.1 Aktywne wtqczenie spoleczne.

Wvniki elosowania

ZA:2L, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 3
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Wvniki imienne:

zA (21.\

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw

Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanistaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (r.)

Mariola Gawtowska

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.13

Uchwafa w sprawie przyjqcia sprawozdania z dziafalnoici Miejskiego O5rodka Pomocy

Rodzinie we Wloclawku i innych samorzqdowych jednostek organizacyjnych pomocy

spolecznej oraz z realizacji zadari Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we Wfoctawku z

zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastqpczej oraz zestawienie potrzeb w
zakresie systemu pieczy zastqpczej oraz plac6wek opiekufczo-wychowawczych, za rok
2019.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wtocfawku.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radnyJarostaw Hupafo
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- Dyrektor Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr Grudziriski

- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska

- radny Andrzej Gotqbieski

Wobec braku innych zgloszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gfosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie przyjqcia sprawozdania z dziatalno6ci Miejskiego Oirodka Pomocy

Rodzinie we Wtocfawku i innych samorzqdowych jednostek organizacyjnych pomocy

spoiecznej oraz z realizacji zadar{ Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie we Wtoctawku z

zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastqpczej oraz zestawienie potrzeb w zakresie

systemu pieczy zastqpczej oraz plac6wek opiekuriczo-wychowawczych, za rok 20L9.

Wvniki gfosowania

ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20)

Janusz Dqbczyf ski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw

Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GIOSU (2)

Mariola Gawlowska, Wanda Muszalik

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia opfat za pobyt dziecka w Mieiskim
Zespole 2fobk6w we Wfocfawku.
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Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani El2bieta Dynarska Dyrektor Wydziatu Polityki

Spotecznej i Zdrowia Publicznego.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spofecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Ewa Szczepafska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia optat za pobyt dziecka w Miejskim

Zespole Ziobk6w we Wloctawku.

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (2Ol

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafska, Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GrOSU (2)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakor{czeniu procedury gtosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.15

Sprawozdanie z dzialalno6ci Rady Miasta Wlocfawek Vlll kadencji za listopad i grudzief

2018 roku oraz 2019 rok.

Przewodniczqcy Rady Miasta zapytat radnych, czy w zwiqzku z otrzymanym Sprawozdaniem z

dziafalnoSci Rady Miasta Wtoclawek Vlll kadencji za listopad i grudzieri 2018 roku oraz za

2019 rok, sktadajq poprawki bqdi uwagi do ww. Sprawozdania.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gfosowanie powy2sze Sprawozdanie.

Gfosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Rady Miasta Wloclawek Vlll kadencji za listopad i grudzien 2018

roku oraz 2019 rok.

Wvniki glosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (2ol

Janusz Dqbczydski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Elibieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GIOSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie z dziatalno6ci Rady Miasta

Wlocfawek Vlll kadencji za listopad i grudzieri 2018 roku oraz 20L9 rok zostalo przyjqte.

Ad.15

Sprawozdania z dzialalno6ci komisji stalych Rady Miasta Wfoclawek za grudzieri 2018 roku
i 2019 rok:
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Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt.3 ustawy o

samorzqdzie gminnym komisje stale podlegajq radzie gminy i przedkfadajq jej sprawozdania

ze swojej dzialalnoici. Wszystkie Komisje na odbytych posiedzeniach zatwierdzily swoje

sprawozdania i zgodnie z wymogiem ustawowym przedlo2yly je Wysokiej Radzie. W zwiqzku

z powyzszym Przewodniczqcy Rady zapytal, czy sq pytania na temat przedstawionych

sprawozdari,

W dvskusii wzieli udzial:

- radny J6zef Mazierski

Wobec braku innych glos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta
poszczeg6lne sprawozdania.

a) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej,

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziatalno6ci Komisji Rewizyjnej.

Wvniki efosowania

ZA'. L4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE Sl[: 1, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI:

Wvniki imienne:

zA (L4)

poddal pod gfosowanie

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

tuczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymaiska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoliriski

PRZECTW (s)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,

J6zef Mazierski

WSTRZYMUJE SrE (1)

Krzysztof Kowalski

BRAK GIOSU (2)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel
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NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania Sprawozdanie z dziafalno6ci Komisji Rewizyjnej

zostalo przyjqte.

b) Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta,

Gfosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziatalno6ci Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.

Wvniki efosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (20)

Janusz Dqbczyiski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepadska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Za rqbska, Jan usz Zi6tkowski, Piotr Zwolir{ski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta zostafo przyjqte.

c) Sprawozdanie z dziatalnoSci Komisji Edukacji,

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoici Komisji Edukacji.
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Wvniki glosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE

Wvniki imienne:

zA (20)

SIQ: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Janusz Dqbczydski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepafska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawfowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Edukacji

zostalo przyjqte.

d) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej,

Gfosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziatalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej.

Wyniki gfosowania

ZA; L9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1e)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gofqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

tuczak, i6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Mafgorzata
Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, Janusz Zi6tkowski,
Piotr Zwoliriski
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BRAK GTOSU (3)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spofecznej zostato przyjqte.

e) Sprawozdanie z dziafalnoSci Komisji Kultury i Sportu,

Gfosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziafalnoSci Komisji Kultury i Sportu.

Wvniki glosowania

7A: L9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1e)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

t"uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata

Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski,

Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (3)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Kultury i

Sportu zostafo przyjqte.

f) Sprawozdanie z dziafalnoSci Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego,
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Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziatalno5ci Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

Wvniki gfosowania

ZA: L9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1e)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata

Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, Janusz Ziolkowski,

Piotr Zwoli6ski

BRAK GLOSU (3)

Mariola Gawfowska, Krzysztof Grzqdziel, Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie z dziatalno6ci Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego zostato przyjQte.

g) Sprawozdanie z dziafalnoSci Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

Gfosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziatalno6ci Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.

Wvniki glosowania

7A 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20).

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
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Szczepafiska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Jan usz Zi6ikowski, Piotr Zwoli riski

BRAK GrOSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska zostalo przyjqte.

h) Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Rewitalizacji,

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoici Komisji Rewitalizacji.

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (20)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, jaroslaw Hupalo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafiska, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolifrski

BRAK GI"OSU (2)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rewitalizacji
zostafo przyjqte.
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i) Sprawozdanie z dziafalnoici Komisjiskarg, Wniosk6w i Petycji.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziatalnoici Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji.

Wvniki gfosowania

7A: L5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 4, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (ls)

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,

Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (4)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GT.OSU (3)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Skarg,

Wniosk6w i Petycji zostato przyjqte.

Ad.17

Uchwafa w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek na 2020 rok.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e zgodnie z art. L8a ust. L i 4 ustawy z dnia 8

marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym rada gminy kontroluje dziafalnoii w6jta, gminnych
jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W tym celu powotuje
Komisjq Rewizyjnq, kt6ra wykonuje zlecone przez radq zadania w zakresie przeprowadzenia

ww. kontroli. Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczon e przez Radq kontrole na

podstawie rocznego planu kontroli, kt6ry zawiera w swej tre6ci okreSlenie terminu oraz
przedmiotu kontroli. Komisja Rewizyjna w dniu 28 lutego br. wypracowala plan kontroli,
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kt6ry zarekomendowata Wysokiej Radzie celem przyjqcia. Wobec powy2szego

Przewodniczqcy Rady Miasta zapytat, czy w tej kwestii, kto6 z radnych chcialby zabrai glos.

W dvskusii wzieli udziaf:

- radny J6zef Mazierski

- radny Jaroslaw Hupafo

Wobec braku innych zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gtosowanie procedowany projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek

na 2020 rok.

Wvniki glosowania

7A: L3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 6, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (13)

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

Luczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE Srq (6)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GTOSU (3)

M ariola Gawlowska, Krzysztof G rzqdziel, Ewa Szczepa riska

NTEOBECNT(3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 18

Plan pracy Rady Miasta Wfoclawek na 2020 rok.

Przewodniczqcy Rady Miasta Stanisfaw Wawrzonkoski poinformowal, 2e zostaf

przedstawiony projekt planu pracy Rady Miasta na 2020 rok i czy w zwiqzku z tym, kto5 z

radnych chciatby wnieii zmiany do tego planu.

Wobec braku zgloszefi do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie ww.
Plan pracy Rady Miasta Wloctawek na 2020 rok.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Rady Miasta Wtoclawek na 2020 rok.

Wvniki gtosowania

7A: t9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (1s)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian t"uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GT.OSU (3)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT(3)

Jacek Buiawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Plan pracy Rady Miasta Wtoctawek na rok 2020

zostaf przyjqty.

Ad. 19

Plan pracy komisji stalych Rady Miasta Wfocfawek na 2020 rok.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e zgodnie z art. 2L ust. L pkt.3 ustawy o

samorzqdzie gminnym komisje stafe podlegajq radzie gminy i przedkfadajq jej plany pracy na

dany rok kalendarzowy. Wszystkie komisje na odbytych posiedzeniach opracowaty i
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zatwierdzity swoje plany pracy na 2020 rok i zgodnie z wymogiem ustawowym przedto2yty je

Wysokiej Radzie. W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady zapytal, czy kto6 z obecnych

radnych chciafby zabrac gtos na temat przedstawionych plan6w pracy.

Wobec braku zgloszeri do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie

Plany pracy komisji statych Rady Miasta Wtoclawek na 2020 rok:

a) Komisji Rewizyjnej,

Gfosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Rewizyjnej,

Wvniki stosowania

7A: L6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 4, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (16)

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepadska, Malgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE srE (4)

Janusz Dqbczyiski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Plan pracy Komisji Rewizyjnej zostat przyjqty.

b) Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta,

Gfosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.
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Wvniki glosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (20)

Janusz Dqbczydski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GIOSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania Plan pracy Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji

Miasta zostal przyjqty.

c) Komisji Edukacji,

Gfosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Edukacji.

Wvniki efosowania

ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

7A (20)

Janusz Dqbczyfski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupafo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Mafgorzata Szyma6ska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski
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BRAK GTOSU (2)

M ariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego giosowania Plan pracy Komisji Edukacji zostaf przyjqty,

d) Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej,

Gfosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE 5l[:0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

z^ (2o)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Matgorzata Szyma6ska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwolitiski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spofeczn ej zostat przyjqty.

e) Komisji Kultury i Sportu,

Gfosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Kultury i Sportu.
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Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (201

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Goiqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, jaroslaw Hupalo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Za rqbska, J an usz Zi6f kowski, Piotr Zwoli tiski

BRAK GIOSU (2)

Mariola Gawfowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

iacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakodczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania Plan pracy Komisji Kultury i Sportu zostai przyjqty.

f) Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego,

Gfosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (2o)

Janusz Dqbczyfski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolifiski

BRAK GT.OSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel
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NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego i

Pu blicznego zostat przyjqty.

g) Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.

Wyniki efosowania

7A:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (2ol

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (2)

Mariola Gawfowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania Plan Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska zostaf przyjqty.

h) Komisji Rewitalizacji.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Rewitalizacji.
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Wvniki gfosowania

7A 20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (2o)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Jan usz Zi6tkowski, Piotr Zwoli riski

BRAK GIOSU (2)

Mariola Gawtowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania Plan Komisji Rewitalizacji zostal przyjqty.

Ad.20

Uchwala w sprawie stanowiska w przedmiocie przebiegu planowanej infrastruktury
drogowej oraz kolejowej w ramach Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji
Centralnego Portu Komunikacyjnego.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Zastqpca Prezydenta Pan Krzysztof Kukucki.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozgywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:

- radny Stanislaw Krzemieniewski
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- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

- radny Piotr Kowal

- radny Janusz Dqbczyriski

- radny Krzysztof Kowalski

- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Wobec wyczerpania zgtoszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie procedowany projekt uchwaty,

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie stanowiska w przedmiocie przebiegu planowanej infrastruktury

drogowej oraz kolejowej w ramach Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji

Centralnego Portu Komunikacyjnego.

Wvniki elosowania

7A: L7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 2, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (L7l

Janusz Dqbczyiski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

tuczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw
Wawrzon koski, Katarzyna Zarqbska, J anusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (2)

J6zef Mazierski, Matgorzata Szymariska

BRAK GrOSU (3)

M ariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof G rzqdziel

NTEOBECNt (3)

Jacek Bufawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.21

Uchwafa w sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policii informacji o

kandydatach na lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wlocfawku, zgloszonych w wyborach
uzupelniajqcych.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e Ustawa - Prawo o ustroju sqd6w
powszechnych w art. L62 5 9 wskazuje Radq Gminy jako organ zasiqgajqcy od Komendanta

Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na lawnik6w. Informacjq o kandydacie

uzyskuje siq i sporzqdza na zasadach okre6lonych dla informacji o kandydacie do objqcia

stanowiska sqdziowskiego. W zwiqzku z powy2szym Rada Miasta Wfoctawek postanowita w

drodze uchwafy wystqpii o wydanie stosownych opinii.

Nastqpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Wiceprzewodniczqca Rady

Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku glos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gtosowanie
procedowany projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwafy w sprawie zasiqgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o

kandydatach na tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku, zgfoszonych w wyborach
uzu petniajqcych.

Wvniki gfosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJq Sl[: 0, BRAK GTOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (18)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian Luczak,

Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elibieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Mafgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski
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BRAK GTOSU (4)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNT(3)

Jacek Bulawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostafa podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22

Uchwafa w sprawie powolania Zespofu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do Sqdu

Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq 2O2O-2O23, zgloszonych w wyborach

uzupelniajqcych.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie stosownie do postanowief ustawy - Prawo o

ustroju sqd6w powszechnych, tawnik6w do sEd6w okrqgowych oraz sqd6w rejonowych

wybierajq rady gmin. kt6rych obszar objqty jest wta6ciwo6ciq tych sqd6w rejonowych

wybierajq rady gmin, kt6rych obszar objqty jest wta6ciwo6ciq tych sqd6w w gfosowaniu

tajnym. Przed przystqpieniem do wybor6w rada powotuje zesp6l, kt6ry przedstawi na sesji

swojq opiniq o zgloszonych kandydatach w szczeg6lnoici w zakresie spetnienia przez nich

wymog6w okre5lonych w ustawie. Majqc takie na uwadze fakt, 2e dotychczasowa praktyka

zmierzata do tego, 2eby czlonkami zespolu opiniujqcego kandydat6w na tawnik6w byli

czlonkowie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, Przewodniczqcy zaproponowaf, aby

podtrzymai tq tradycjq, r6wnie2 w tej kadencji.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcejww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Wiceprzewodniczqca Rady

Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cif siq do

cztonk6w Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego z zap$aniem czy wyra2ajq zgodq na

pracQ w Zespole. Wszyscy czlonkowie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego wyrazili

zgodq na udziat w pracach Zespotu ds. opiniowania kandydat6w na tawnik6w do Sqdu

Okrqgowego na kadencjq 2020-2023, zgloszonych w wyborach uzupefniajqcych.

Wobec braku zgtoszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie procedowany projekty uchwal, kt6ry w zwiqzku z decyzjq Rady w $ L otrzymuje
brzmienie:
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5 1. Powofuje siq Zesp6l ds. opiniowania kandydat6w na tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we

Wloclawku na kadencjq2020-2023, zgfoszonych w wyborach uzupelniajqcych w sktadzie:

1) Pan Janusz Dqbczyriski
2) Pani Katarzyna Zarqbska

3) Pan Jarostaw Hupato
4l Pan Piotr Kowal

5) Pan DanielTobjasz

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powofania Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na fawnik6w do Sqdu

Okrqgowego we Wfocfawku na kadencjq 2020-2023, zgloszonych w wyborach

uzupetn iajqcych.

Wvniki elosowania

ZA:20, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU:2, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (20)

Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gofqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna

Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GTOSU (2)

M ariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNt (3)

Jacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23

Uchwala w sprawie przekazania skargi.

Wprowadzenia do projektu uchwafy zgodnie z uzasadnieniem dokonaf Pan Piotr Zwoliriski
Przewodniczqcy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji.
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Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaiy rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Skarg, Wniosk6w i

Petycji. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Piotr

Zwoli6ski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku gtos6w do dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gfosowanie ww.
projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przekazania skargi.

Wvniki gfosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (18)

Andrzej Gofqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Matgorzata Szymafska, Daniel

Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GI.OSU (4)

Janusz Dqbczyf ski, Mariola Gawfowska, Krzysztof Grzqdziel, Ewa Szczepariska

NTEOBECNt (3)

iacek Butawa, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta.

Ad.24

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
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Interpelacie kierowane do Prezvdenta Miasta zto2vli:

- radny J6zef Mazierski

- radna Agnieszka Jura - Walczak

- radny Zbigniew Lewandowski

- radny Krzysztof Kowalski

Ad.25

Informacje i komunikaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta przypomniat Paristwu Radnym o obowiqzku sktadania

o$wiadczef majqtkowych za 2019 rok. Oiwiadczenie majqtkowe wraz z kopiq swojego
zeznania o wysoko6ci osiqgniqtego dochodu w roku podatkowym (PlT) za rok poprzedni

nale2y zlo2yc w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2O2O roku do Biura

Rady Miasta.

Ad.26

Zakoriczenie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXI sesji Rady Miasta Wtoctawek, kt6re odbyly siq w dniu 30

marca 2020 roku.

Przewodniczacy

iasta wloclawek 
/,rrrru44'

Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowal(a): Ewa Pranik Inspektor BRM fl ./
.ltt\-

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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